

## Referat: Bestyrelsesmøde FKNF

---

**Dato:** D. 7. juli 2021 kl. 20, Online

**Referent:** Olav Bro

**Ordstyrer:** Olav Bro

**Tilstede:**

Morten Rom

Christian Stephansen

Hans Hessellund

Kasper Kruuse

Olav Bro (som referent)

**Ikke tilstede:**

Max Frelling

Olav gjorde opmærksom på, at det er vigtigt, at man siger, hvis noget ikke skal føres til referat.

### Dagsorden og referat:

**1. Valg af ordstyrer:** Olav

**2. Valg af referent:** Olav

**3. Emner:**

- Godkendelse af Bestyrelsesreferater:
  - o Olav sender en separat besked mht. godkendelse af referat
- Indkomne emner:

- Der er kommet datoer for bestyrelsesmøder i 2022. Se nedenfor

- Status på 206'eren

Der er ikke noget nyt. MR har trykket Philip for status mm. Deadline var i dag for nyt. Max arbejder videre

- Status på turboelevugen

MR: som udgangspunkt former tingene sig efterhånden. 21 elever og 5 instruktører tilmeldte. Desuden er der flere tilkendegivelser. SDV har reserveret deres fly til ugen. Det estimeres, at der er behov for et fly mere. Desuden burde der være nok pakkere, så 2 fly kan holdes i gang. Vi skal lige have noget konkret på skrift vedr. økonomi for fly fra SDV.

Der forudses udfordringer mht. nok pakkere og udenoms personale. Måske vi skal høre, om de er nogle, som kan hjælpe. Eks i inderkredsen og fra B&B

Der er for få, der tager eget grej med. MR kontakter klubberne Christian får indkøbsliste fra Christina og Christian handler i Superland, henter aftensmad mm. Christina laver en liste til Christian vedr. poser, køkkengrej, toiletpapir, karklude, viskestykker mm De hjælpere, der er på "job" spiser gratis. CS finder ud af, hvordan dette defineres og et system sammen med Christina om, hvordan dette håndteres  
Hans tager fat i Nicolaj/DFU vedr. økonomi.

- Opfølgning på medlemsmøde  
Mortens skriv på inderkredsen følger godt op på medlemsmødet. Der var ok feedback fra de fremmødte.
- Kort om POPS  
MR: har haft John Holstein på pladsen forrige mandag. De var meget tilfredse med stedet. Der kommer 30-40 springere. Vi skal stille tingene til rådighed og maden skal være over middel.
- Ny storskærm  
Kommer på fredag og bliver hængt op under varmpumpen i teorilokalet.
- i-charge status  
MR: Vi har holdt fast i vores opsigelse. MR og CS skal lige kigge på deres svar og finde et passende tilbagemelding. CS tager fat i advokaten for at høre om han kan hjælpe.

## BEACH PARTY PÅ ASAA STRAND

[https://www.facebook.com/events/995979427815592/?acontext=%7B%22source%22%3A%2229%22%2C%22ref\\_notif\\_type%22%3A%22plan\\_user\\_invited%22%2C%22action\\_history%22%3A%22null%22%7D&notif\\_id=1625480884425042&notif\\_t=plan\\_user\\_invited&ref=notif](https://www.facebook.com/events/995979427815592/?acontext=%7B%22source%22%3A%2229%22%2C%22ref_notif_type%22%3A%22plan_user_invited%22%2C%22action_history%22%3A%22null%22%7D&notif_id=1625480884425042&notif_t=plan_user_invited&ref=notif)

Holst tager den, hvis han har tid

- Status på klubbetøj  
Kasper sender nummer til Christian vedr. tøj, så folk selv kan bestille tøj. Han trykker også
- Egne logbogsomslag med brodering  
Senere
- Opmaling af striber på p plads og loadområde  
Senere. Ole mener, at det er en kommunal opgave.
- DIF og DGIs foreningspulje  
MR: Der er er kommet nye puljer. Vi må gerne komme med inputs til, hvad vi skal søge. Der er en coronapulje, genstartspulje og planlagte aktiviteter. MR tager en snak med Ida om hun vil med til at søge puljer

MR snakker med Mikkel fra kursusholdet vedr. om han har nogle kompetencer, vi kan bruge. MR smider et oplæg i inderkredsen for inputs til ting, vi kan søge til

- AFF under elevugen

Troels og CM vil meget gerne komme på hverdage og afvikle nogle AFF'er. MR giver dem svar efter weekenden. MR laver et skriv til alle instruktører, der kommer til elevugen om at det er ulønnet fra vores side mm. Samt der opfordres til at man selv tager pakkere med. Samt alle skal hjælpe til – også med det praktiske.

- Radio interview og tilføjelse til flyhjemmeside

MR: Synes det var fedt at Ammonsens og Holst trådte til. Ideen om at være synlig, hvor man kan, er altid fint.

- Sindal Jubilæum

Skal vi vise flaget? Er i samme weekend som vindfestivalen

#### 4. Action punkt listen blev brugt som agenda:

- Se APL'en

#### 5. Evt.

- Ingen punkter

**Næste bestyrelsesmøde:** Onsdag d. 4. august kl. 20, Messenger

Andre kommende bestyrelsesmøder

- Onsdag d. 1. september kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 6. oktober kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 3. november kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 1. december kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.

2022:

- Onsdag d. 5. januar kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 2. februar kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 2. marts kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 6. april kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 4. maj kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 1. juni kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 6. juli kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 3. august kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 7. september kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 5. oktober kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 2. november kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.
- Onsdag d. 7. december kl. 20, Messenger eller fysisk? Sted?.